
 
 

 

 

SPRAWOZDANIE ZE SPOTKANIA RADY SZKOŁY 28.09.2017 R. 

 

 

Dnia 28.09.2017 o godzinie 16.15 odbyło się pierwsze zebranie Rady Szkoły. Na spotkaniu 

rozwiązano zeszłoroczny Zarząd oraz wyłoniono, w drodze głosowania, nową Przewodniczą, 

którą została Sylwia Mucha oraz Sekretarza - Katarzynę Janowicz.  
 

Na spotkaniu omawiano plan całoroczny: 

- Bal Gimnazjalisty 

- imprezę Andrzejkową 

- Mikołajki 

- kiermasz Bożonarodzeniowy 
 

Wystosowano wniosek dotyczący ostatecznego terminu wpłaty drugiej raty na Radę Szkoły, 

który ustalono na pierwsze zebranie w II semestrze nauki. 
 

Wyznaczono termin kolejnego spotkania na 9.XI.2017 na godzinę 16.15. 

 


